

Corporate Profile and Structure

企業簡介及架構

4

CORPORATE PROFILE

Texhong Textile Group Limited (“Texhong Textile” or the “Group”) (Stock code on The Stock Exchange of Hong Kong Limited: 2678) is one of the largest cotton textile manufacturers in the People’s Republic of China (“China” or “the PRC”) and is a leading textile enterprise focusing on manufacturing high value-added core-spun cotton textile products. The Group is principally engaged in the manufacture and distribution of quality yarn, grey fabrics and garment fabrics, especially high value-added core-spun yarn. Since 1997, the Group has grown rapidly and has over 1,200 customers in China and overseas, with its sales network spanning across the PRC, Europe, North America, Bangladesh, Hong Kong and South Korea. Headquartered in Shanghai, the Group is also operating 10 efficient manufacturing plants in China within the Yangze River Delta.

企業簡介

天虹紡織集團有限公司（「天虹紡織」或「本集團」）（香港聯合交易所有限公司股份編號：2678）是中華人民共和國（「中國」）最大的棉包芯紡織品製造商之一，更是中國領先的高附加值氨綸彈力紡織企業。本集團的主要業務為製造及銷售優質紗線、坯布及面料，尤其專注生產具有高附加值的棉包芯。自一九九七年始，本集團業務發展迅速，更擁有超過1,200個國內外客戶，銷售網絡遍及中國、歐洲、北美洲、孟加拉、香港及南韓。本集團以上海為總部，於中國長江三角洲內設有10個高效生產基地。

CORPORATE STRUCTURE

企業架構

